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THE STATE OF ALABAMA.-JUDICIAL DEPARTMENT

THE SUPREME COURT OF AL ABAMA

October Term, 19.62-53

To the Register of the Circult Court of
2aldwin County, Greeting:
" " "Whereas, the Record and Proceedings of the._Circuit ~Court’

of said county, in a certain cause lately pending in said Court between

Edith Johnson Deese , Appellant__,
and
Gordon. ¥. leese , Appellee_,
_.wherein by said Court, it was considered advé}sely to zaid Iappellant..-,---._., were brought before our

‘Supreme Court, by appezal taken, pursuant to law, on behalf of said appellant. ...

Now, it is hereby certified, That it was thereupon considered, ordered. .. ad judged. . aXX 4.

decreed by our Supreme Court on the 12 _day of NOVember 12

............. - ., that the said appeal be and stand
for want of prosecution

dismissed/ and that it was further considered, ordered ,..adjudged and decreed

.. that the appellant.,..EJith_ Johnson Deese, and Wilson Hayes, surety on ==

the appeal bond, pay

the costs accruing on said appeal in this Court and in the Court below,.. for which.costs

iet execution issue.

Witness, J. Render Thomas, Clerk of the Supreme

Court of Alabama, at the Judicial Building,

this the. 12 day of.. November __, 1962

Q. WWMM

j;(élerk of the Supreme Court of Alabama.
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)
GORDON W. DEESE, )
)
Complainant, )
)
Vs. )
J ALARAMA,
EDITH JOHNSON DEESE, J
J
Respondent. J JUNE
7
J

CRDCKN W, DEESE, THE (CMPLAINANT, BEING FIRST DULY SWORN,

By whom are you employed?
Southern Bell Telephone Company?
In Mobile, Alabama.

Inand around Mobile, Alabama.

(28]

CIRCUIT COURT OF BALDWIN COUNTY,

[

et
pod

Are you married to Edith Johnson Deese?

-

I am.
And is she over the age of 21 yeafs?
Yes sir.

Where does she now reside?:

To the best of my knowledge,fspanish Fort Estates.

Is that in the home owned jointly by you and Mrs. Dees at

Spanish Fort Estates?

It is.
(page L)




MR. STONE:

If the Court please, we would like, in order to
obviate the necessity of copies, to ask the
respondent to stipulate tha t on February 10,
1955, the Complainant and the Respondent purchased
in their joint names from Spanish Fort Estates, Inc.
Lot 4, Bloeck 1 of Spanish Fort Estates, according
to the Plat thereof, recorded in Map Bock 3, pages
50-51, under a deed recorded in Deed Book 219,N.S.
page 337, et seq., in the Office of the Judge of
Probate of Baldwin County, Alabama, and
SECOND: That the Complainant and the
Respondent did on April 16, 1955, execute to Pan-
American Life Insurance Company a mortgage conveying
the above described property to secure the payment
of an indebtedness on which the balance due is
not known exactly at this kearing , but was, on
January 30, 1961, $9,203.44, and that this
mortgage is recorded in mortgage Record 266 at pages
8-10 in the office of the Judge of Probate of Baldwin

County, Alabama.

MR. RICKARBY: I feel sure that is correct and will stipulate,

THE COURT:

MR. STONE:

with the privilege of correcting it with
certified copies of documents --
You are both claiming under the same thing so
that is very immaterial.

In order to properly prove the Complaint I will
haewe to get ce rtified copies unless he will

stipulate--

MR. RICKARBY: --If I find that that is not true, I will

introduce certified copies myself.
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Have you made the payments on this mortgage you have heard
me describing regularly since January of this year?

Yes sir.
When is the next payment due?

It is due the 16th day of this month.

June 16, 19617

Yes sir.

Do vou know yhe exact amount due on that mortgage as of
today?

1 could figure it right quick; it would be -- $78.45

are the monthly payments --
Now Mr. Dees, when were you and Mrs. Deese married?
February 7, 1947.
Where were you married, Mr. Deese?

In Whistler, Alabama.
Mobile County, Alabama?
Yes sir.

Are you now living together?

No sir.
When were you separated, or when did you all separate?
We separated on February 13, 1956, and I stayed gone oxr
sepa rated both untii about November of '56, at which
time I returned home from & job that I was working on and
on January 3 of the next year - 1957, I separated again
and I have not returned since.

So the last time you and Mrs. Deese lived together as man
and wife was on or about January 3, 19577

Yes sir.

(page 3)
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Now have you and Mrs. Dees had born to you any children?
One boy.

What is his name?

Gordon Wilson Deese, Jr.

Wiere does he reside’?

At present with me at 758% Broad Street, Mobile, Alabama.
How old is he?

He is 10 years old.

He is the only child born to you and Mrs. Dees?

Yes sir.

All right, Mr. Deese, directing your attention to May 30,
1960 , do you recall having gone to the home in which
your wife was residing at that time?

I do.

Was there any one with you at the time you went there?
At the time I went there there was no one with me.
Wasyour son at home then?

Yes sir.

At that home?

Yes sir.

Was he living there then?

He was.

All right, did you see your wife on that occasion?

Yes sir.

Where did you see her?

Well I seen her in the doorway, inside of the house and

being on the outside.

(page &)
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Tell the Judge the purpose of your visit there, Mr. Deese?
Well usually on week-ends, your Honmor, I would go over and
get the boy and let him stay with me on week-ends and I
thought it would help relieve her of him all of the time
and I desired to have him.

You went to pick up your son to have him visit with you?
Yes sir.

On that occasion did you see any weapon of any kind in the
hands of Mrs. Deese?

Yes sir, I did.

What kipd of weapon?

Pistol.

Revolver or Automatic, or what type?

Looked like a Revolver to me.

You said you saw her at the dcox?

I seen her at the door.

Was she on the porch or inside?

Just inside the screen door.

Were you on the outside?

I was just outside the screen door.

Was the porch lights on?

It was in the early part of the evening.

Still light?

Yes sir.

Could you see inside the house?

Yes sir.

Wha did she do with the pistol?

She unwrapped it from a piece of cloth and put it on me and

clicked it four times and said. "I could kill you right here'™

T told her: ''You ought to put that thing up; you're headed

for trouble fooling with that thing.'
(page 5)
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Did your son leave with you a t that time?
Yes sir, he was standing just inside of the door and was
attempting to get his clothes for the week-end and me
told me later --
Don't tell what he said -- Now has Mrs. Deese exhibited any
other weapons to you?
Yes sir, she has had a single barrel shot gun -~ I have
seen that.
RICKARBY: I object; irrelevent, incompetent and immaterial
COURT: How do you mean -- Not his objectiom.
Has she ever presented this gun to you? -~ Has she ever
pointed it at you?
One time when we got inm a scrap in the hall and she had it
under the bed and she ran and jerked it out from under the
bed but I got hold of it and we stopped that right there.
Now has she ever exhibited a knife in your presence?
Yes sir.
RICKARBY: I am going to repeat my objectiomn to things
not charged in the complaint.
STONE: We alleged that we had reasonable apperhension
that if we continued to live with her that
we have reasonable apperhension that she would
commit bodily harm to this gentlemen.
COURT: Note the objectiomn.
When was that?
Two weeks ago,; she came to my house - her mother, daddy and
her sister - and she eased her pocket book open and came
out with a yellow handled knife.
Did she say anything?
Yes - "I can use this on you right now' I know the knife;
it was mine; she got it out of my automobile;

(page 6)




Her daddy, her motkher and her sister told her in my presence
that they had warned her not to cause any trouble,
violence or any commotion, before she got there, but she
still attempted to pull this knife out, I guess
you would say to make a big threat.

Let me ask you this: How long has your son been Living with
you, Mr. Deese?

She brought him to me either the second day after school
was out in this County, or the third day and she brought
a few clothes and said: ''You can take him; I'm tired

of him; I've been bothered with him long enough; you take
him and keep him and you will find out what kind of
trouble I have had.

When was this?

At the end of the school year, 196C.

Has your son been in school in Mobile during the fall of

‘60 abd through '61 thus far?

He has stayed with me since he entered scheool in Mobile in

'60 and he completed the year there and passed his grade.

Mr. Deese, are you able to provide your son with a proper
home in which to raise him?

I feel like what I have ig proper and I feel that if I had
Some sort of relief from thig situation I am in, it could
be nmuch better.

And 1s the Respondent, Mrs. Deese, a fit and proper person
to have the care, custody and control of your minor son?
Are you speaking of his mother?

Yes?

In the past, I would say, "No, she is not, but all past
actions and carrying on'

(page 7)
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Now this property which you purchased at Spanish Fort
joiﬁtly with your wife, is there a home on this property?
Yes sir, there is.

And it consists of one lot, does it not?

One lot.

Do you have any opinion as to the reasonable market value
of that property?

Yes sir I doj I think it is worth $25,000.00 because --
Let me ask you this: What was the amount of the mortgage
originally?

$11,000.00.

Do you remember the contract Price on the house?
$13,000.00.

How much did you contract to build the house for?

I contracted to build the house complete for $13,000.0C
but during the course --

Just answer the question. Have you made additional im-
provements to the house since?

Yes sir, paved the side-walk and changed one car port into
a den or utility or activity room.

And are there a number more houses in this subdivision
than when you built this home?

Many more.

Now Mr. Deese, do you feel that if you continued to reside
with your wife that she might do you bodily harm?

I do so very much so.

Has your son, Gordon, acquired friends in Mobile?

I would say he has.

School buddies?

Yes sir, and neighborhood children; they are always

(page 8)




playing ball in the alley; he is pretty well cccupied all
of the time.

Q. He has made friends in the neighb?rhood where you live?

A. Yes sir, he has attended two or three parties right
recently - little birghday parties.

G. I believe you testified that the payments on this mortgage
was $75.80 a month?

A. §78.45 a month.

Q. Have you been making those payments since April cf '35
when you first made the mortgage?

A. Yes sir; they have changed once or twice, but they are
always getting higher for some reason.

ON CROSS EXAMINATION OF THIS WITNESS, HE TESTIFIED:

Examination by Mr. Rickarby.

Q. Mr. Deese, when did you say Mrs. Deese drew the pistol on
you?

A. Just prior to the time school was out last year.

Q. I didn't understand the date; did you say about May 30,
19607

A. On or about.

Q. Now where did Mrs. Deese get this pistol?

A. Where did she get it or where did shee keep it?

&. Where did she acquire?

A. I don't know.

Q. While you and she were living together as husband and wife
she didn't have a pistol?

A. She had a shot gun.

Q. While you all were living together was she an experienced
person with fire-arms?

A. I don't know sir - I couldn’t judge her experience be cause

she could have been experienced many years ago before I

knew her. (page 9)
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Did she ever use a pistol while you and she were living
together?

I never possessed one.

Tell the Court exactly how she drew this pistol on you on
that occasion of May 30th?

Well as I said earlier, I had gone usually on the week-

ends to get the boy and take him with me for the week-end
and get him out so he could enjoy the cutdoor activities. I
rang the door beil and she came to the door and the boy,

of course, he knew I was ready to get him and he went back-
usually he had his stuff ready to go and he stepped back
into the den and got his little bag and came to the den door -
that enters into the hall, and she stepped into the kitchen -
the den door amnd the kitchen door both enter into the hall;
she reached in a little cabinet over the refrigerator and
reached and got this little piece of cloth and unwrapped it
and put it on me and bulled the trigger four times - her doing
that = unwrapping it in my presence - doing that was a

little unexpected to me; I didn't have time to do much;

she took the pistol out and unwrapped it --

-- In your presence?

Yes and -~

She took the pistol out and unwrapped it in your presence

and put it on you and pulled the trigger four times?

Yes sir.

Did you take the pistol away from her?

No sir.

Do you know whether the pistol was Loaded?

Any time anybody points a pistol at me, I am assuming it

is loaded.

You stated that she drew a knife on you?

Yes, a couple of weeks ago. { Page 10)
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That was after you had filed this amended bill, was it not?
Yes sir.

That had not existed when you drew up the bill, had it?
No sir.

Wha t kind of knife was it?

A little yellow handled knife about this long, indicating.
Pocket knife?

Pocket knife.

Did you take that knife away from her?

No sir.

Are you an abled bodied man?

Yes sir.

Now now uiu yuu ger the custody of vour child?

Of course, I have mentioned already that she brought this
boy to me -~

She brought the boy to your house over on Broad Street?
Yes sir.

Of her own free will and accord or did you demand it?

She did it on heé o wn free will and accord, or maybe he
did; I couldn't say about that,

At that time I heard you state that she said to you that
she didn't want to take him?

That is right -- She did not want to keep him any longer;
she was tired of fooling with him; tired of trying to raise
him and for me to take him and do the best I could with
him - She didn't linger over a minute; she drove away.

Now I ask you another thing - You are mow living on Broad
Street in Mobile, are you not?

Yes sir.

Where are you working now?
Southern Bell Telephone Company.

(page 11)
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While you are working at the Southern Bell Telephone Company
who is able to stay with your child?

He goes to school.
When he gets off from s chool is there any body there?

He gets out of school at 3:15 and he walks from school

to the house; I give him 30 minutes, say - it is eight
blocks - that's not rushing him and so I say it is 4:00
o'eclock roughly when he gets home and I get off from work
at 5:00 o'clock; he has the TV and he has the privilege

of a few things I guess he would like to do; he stops and
plays with the chijdren and plays ball in the allgr; I am
sure he is occupied and I am sure that he is not

staying by himself for any great length of time or extended
length of time.

How do you manage meals?

On the way to school in the morning we stop ar Malbis
Bakery and I buy his breakfast eévery morning because I got
there and let him get his breakfast and I get coffee and
he walks to school from thereand he gets his lunch at
school and in the afternoon we eat at home or eat out; I
have every cooking faciiity - whatever we want to do.
For the evening meal you either cook that or gc out - one
of the two?
Yes sir,
You take care of that?

Yes.
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You and he keep house?

I have a colored birl - colored people I guess you would say,
that cleans the house up and sometimes I do all the cleaning;
depends on my spare time.

About how often do they come?

Once or twice a week and sometimes she doesn't come

once a week because I do it.

What school does he attend?

Oakdale.

He has his friends in Oakdale school?

Yes sir.

What Sunday School does he attend?

Well he has not attended any, but I had in mind

after today -~

Let's talk about facts --

He has not attended Sunday School.

You feel that you can provide a better home for your child
than his mother could?

I feel like that I have made him a better home.

Now you testified that you are working with the Southern
Bell, did you not?

Yes sir.

What is your salary with the Southern Bell?

$#115.00 a week.

Do you have any other property.than this house?

No sir.

You do not have any property in Washington County?

No sir.

Do you have a fishing lodge there?

We have what we call a houseboat, which 1 am not putting

{page 13)




in the catatory of property ~ not real property.
Q. When you say you have a house boat, I think you used the
expression "We'. Who is ""We'
Me and four other mean.
. So you have an interest?
An equity or interest in the house boat.

Now does your wife have any funds to live on? -- Any income?

I don‘t know sir.

o F oo oo p

Since you and your wife have been separated have you

supported Mrs. Dees?

a. Yes sir.

Q. When was the last time you did anything towards the support
of Mrs. Dees?

A. The day she brought the boy to my home.

Q. Do you remember what day that was?

A. I would say at the end of the 1960 school year.

q- Wasn't it about the time you make the charge that she
puiled the pistol on you?

A. As I said earlier, it was before school was out when the
pistol deal came up.

Q. It was shortly after that, was it not?

A. How do you mean, shortly after --

Q. Your son came over to live with you shortly after the
pistol deal?

A. I would say that.

ON _RE-DIRECT EXAMINATION OF THE COMPLAINANT, HE TESTIFIED:

Examination by Mr. Stone.
Q. Mr. Deese, during the time that your son was 1iving there
with Mrs. Dees, his mother, there at § panish Fort, during

the latter part of the school year of 1960, you visited

(page 14)
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him regularly and he visired with you on the week-ends, is
that correct?

Yes sir.

Do you know, Mr. Dees, if he acquired friends and play-
mates at Spanish Fort Estates?

Well I didn't live there, but I know he ~--

- RICKARBY: I object, unless he knows of his own knowledge.

I know that he had friends there.

Some of his belongings in the house still, are they not?

All of his clothes other than =z couple of pair of pants

and shirts that she brought when she left him and all of his
other belongings - toys bicycle and everything that he
owned during his 10 years are still there and he has been

refused the use of them.

Have you taken him there to get those things?

I have; she didn't acknowledge thke door bell and I--

Do you know that she was there at the time?

Yes, because she came over about a week later and made the
state ment that she wasn't going to let him have them

-- that the boy was over there tha + night ~-

THE COMPLAINANT REST.

MRS. EDITH JOHNSON DEESE, THE RESPONDENT, BEING FIRST DULY

SWORN, TESTIFIED AS FOLLOWS:

Examination by Mr. Rickarby.

Mrs. Dees, you heard the testimony in this case - I will
ask you whether you drew a pistol on Mr. Deese?
No sir, and could I say something further--?

Just answer the questions --
No sir I didn't.

On May 30, 1960, didg you see Mr. Deesge?

-




No sir. Could I say something else?
Did you ever draw & pistol on Mr. Deese?
No. -- Could I same something further?

Just answer the questiomns.

Do you have a pistol?

A.

Q.

A.

Q.

Q.

A. No sir.

Q. Did you ever threaten Mr. Deese?

A. No sir.

Q. Did you ever threaten him with a knife?

A. No sir.

Q. A bout two weeks ago, did you have a meeting with Mr.
Deese?

A. No sir, my folks did, but I stayed in the car; we went over

about ~- it was about the middle of last month, I would say;

they wanted to see our son and they went up and I stayed in

the car where they parked; no, I didn't have any words with him

at all.

Q. Did you ever threaten your husband with a shot gun?

No sir.

Do you have a shot gun?

S o

No sir, he has the artillery; L don't have any; I never

didy; all of that belonged to my husband.

Q. When you say they --

~A. He has some guns; he has the guns; they belong to him;
I never have been in possession of the pistols or fire-
arms, as you have put it and when he ieft he took them
with him; he has two guns - I don't have them.

Q. And you never drew a plstol on Mr. Deese?

A, No sir.

(page 16)




On or about the 30th day of May, 1960, did you and Mr.
Deese have any quarrel?

No sir. Could I say something else? You know May 30th is
our son's birthday and our son was with you at the camp;

I didn't even see you and ocur son; he took our boy after
he got out of school at Daphne from me.

Before school was out in 1960, during the last month of
school, you never had any fuss with Mr. Deese?

No sir,

Now Mr. Deese testified that your son was living with him,
is that correct?

When?

He testified that the son is now living with him?

Yes sir.

When did your son start living with him?

It was after the school year of '60; I would say it was
in the early part of May of ‘60 - vou mean when he went
over to live with my husband?

Yes?

L forget the date the school turned out in Daphne, but

I #ould say it was around the 8th or 9th day of May,

of '60; it was on the week-end that he went over and he
wanted to stay with his daddy some.

In the early part of May of 1960 did you take your son
over to visit his father?

I did, but I didn't say what he said I said.

whose idea was it that your son stay with his father?
School was out and he wanted to stay with his daddy some and
I agreed for him to stay a while with him, but I didn't

tell him the things he said I did about my own child;

that was a terrible thing to say.
(page 17)
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Was any arrangements made about how long the visit was to
last?
No, he said he would come back on the week-end later and
stay with me and then after -~ he came back after that and
stayed with me and after that his daddy would come over
and get him and just refused to bring him back, and during
the summer of '60 he got accustomed to staying with his
daddy and it was hard for me tc get him back, but I would
like to have him back.
So when your son was visiting with his father, was that
a4 permanent or a temporary arrangement?
Temporary; I taken him over to see his daddy and have
dinner with him; I didn't think there was any harm in that;
he seemed to enjoy eating with his daddy, but I have never
made a remark like he said; I would not dare say that; I
would'nt dare say I didn't want my c¢hild.
Is there a time that you told him that you didn't want the
custody of the child?
No.
Was there any time that you told anybody that you didn't
want the custody of your son?
No.
Did you ever threaten to kill your husband?
No sir.
When your son was living with you, where did he gc to school?
Daphne, Alabama.
Did he have friends in scholl there?
Yes sir.

Was he happy there?




A.

Q.

Yes sir.

W here did he go to Sunday School?

A. Daphne Baptis t Church.

Did he have his friends in Sunday School?
Yes sir,
Did he have friends in Spanish Fort?
Yes sir.
Was he happy up there?
Yes sir.
Who fixed his meals while he was there with you?
I did.
Who took care of patching his clothes?
I did.
Are you able to look after and keep house for your scn?
Yes sir.
Is Mr. Deese able to do that?
Yes sir, he sure is.
Is he éersonally able to keep house for your son?
No sir, not keep house, with him working with the Southern
Bell, off leaving our boy by himself -- No, I would not
say so -- No.
Mrs. Deese, do you have any money to pay for the defense of
this law suit?
No sir.
Do you feel that it was necessary to employ counsel to
represent you?
Indeed.
Do you s till want your c¢hild?

Oh yves I do.

(page 19)




ON CROSS EXEMINATION OF THIS WITNESS, HE THESTIFIED:

Examirggion by Mr. Stone.

Q.
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Mrs. Deese, you say "No'' - you are tellin Judge Hall that

you have mnever drawn a pistol on Mr. Deese?

I sure am.

What you're telling Judge Hall is that the incident he told
about is a figment of his immagination or something he
made up?

I didn't say that.

Didn't you say that?

I said "No" to the question; you said that.

Do you think he made up that story, Mrs. Deese?

Well, I'm going to let you be the judge of that.

Did it happen, Mrs. Deese?

No it didn't.

Did you have a pistol in the house?

No sir.

Have you ever had any kind of fire-arms?

No.

Have you had any kind of fire-arms in your house since the

time he moved out and has lived on Broad Street?

No.

Has the Sheriff of Baldwin County ever been to your home

to investigage whether there were fire-arms in and around

your house?

No sir.

You know Mr. Taylor Wilkins?

Yes.

(page 20)
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He has never communicated with you about the shooting of
firearms?

No sir, he told my mother and father about me having

& gun in my house and he was badly mistaken.

Did he come to your house?

No sir, I called him and talked to him.

You called Mr. Wilkins and told him that you didn't have
any fire-arms?

Yes I did he called my mother and daddy --

Who asked you to call him?

Who asked me? Nobody didn't ask me to call the Sheriff.
How did you know that he wanted to know?

My mother and father told me zbout some news of a gun and

L wanted him to understand about it, but I didn't have

a gun; If you would like for me to go into the Story,

I will tell you about it ; it don't have a thing to do with
this case -

You have told me and the Court, Mrs. Deese, that you did not
have or have not had a gun. -- Let me start the question
again and when I get through, please answer me. You have
testified here in Court, under oath, that you did not have
fire-arms and that you have not had fire-arms in your house
since January 3, 1957, is that correct?

That ‘s correct.

And you did not point or present a pistol to your

husband through the screen door?

No sir, I did not.

You have never done that?

No sir.
You did not pull a yellow pocket knife out of your pocket-
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book over in Mobile about two weeks ago?

A. No sir.

Q. Was your mother and father and your sis ter with you when
you were in Mobile a couple of weeks ago?

A. Yes sir.

Q. Did they go there to see Gordon, Jr.?

A. Yes sir.

Q. That part of your husband's testimony was absolutely
incorrect, was it not?

A, Yes sir.

Q. They did see him?

A. Yes sir, but --

Q. --But he is absolutely wrong when he says there is - there

was a ruckus there?
- Yes sir, he is; I didn't pull a knife on him.
Tha t just didn't happen at all?

No sir.

O o . 8

Mrs. Deese, your husband is making the payments regularly

on the house?

A. So far as I know he is; he is late making the payments;
they are due on the 16th day of each month and I have
received letters from people that hold the mortgage.

. He is making the payments on the mortgage?

When he wants to.

- He is providing you with a home, is he not?

o o O

.

That's all.
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Q. Who buys your groceries?

A. I do.

Q. Do you have 4ny separate income?

A. No sir,

Q. VWhere do you getthe money for the groceries?

A. Do I have to answer that?

MR. RICKARBY: Yes.

A. You are asking how I'm living?

Q. Where do you get the money?

A. My folks gave me money around Christmas time and I had a
little land at Pollard and I scld it.

Q. How much money did your people give you?

4. That's my business -- Do I have to answer that?

MR. RICKARBY: She testified that she didn't have a sepa rate

income -~

A. I don't that would be something that I make and it comes to
me.

THE COURT: What was your guestion?

Q. How much money did her people give her around Christ time?
If it was $10,000. it was material --

A. It was $600.00

Q. How much did you get for the property around Pollard?

THE COURT: 1Is that the same money or different money?

A. Yes sir.

Q. Same money?

A. Some of it that I had came from the property -- Do I have
to tell you my personal business? -- It's not much ~--

THE COURT: You alleged that you had no money?

A. I don't ~ much--

Q. You have enough to buy groceries?

A. Yes sir.
(page 23)




You do?
Yes. I would like some financial help from my husband.
Do you work?
Not now.
Are you able to work?
Yes sir.
Have you worked in the past?
Yes sir.
What kind of work?
Clerical work.
Now you say that you never threatendd your husband?
I did.
When did you threaten him?
You said that --
Your testimony is that you have never threatened him?
That is right.
Have you ever had any fusses?
Oh yes.
Have you ever had any fusses where you wrestled or
slapped one another?
Yes sir.
When was that?
Well, let's see -- the date T can't give you the date, bus
we have had our fusses during the time we have lived
together.
Since your husband has left you, or since January of 1957, have
you had any fueses?
No sir.
No trouble at all between you?

No. L nave scayed out of his way.
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--1I know better.

Q. You have not had any words, altercations, or fusses where
Gordon, Jr. would be on the week-ends?

A. I wouldn't say fusses; I would object to the way he kept
him away from me; he kept him from coming back to me and
going to school.

Q. Now during the time your son was there with you at
Spanish Fort, did he use the swimming pool up there?

A. Un huh--

Q. You went with him there regularly?

A. Not regularly; we didn't go to the swimming pool regularly.
You are referring to the pool at the Motel?

Q. Yes?

A. That's for the guests and you had to have a membership
Card.

¢. Did you have one?

A. No.

Did you ever have any trouble with the people at the pool?

A. Wait z minute -- Does thaﬁ have anything to do with
this? That is my own personal business; I don't mean
to snap at you, but do I have to answer that?

THE COURT: I don't think so.

MR. STONE: I except to the ruling of the Court.

Q. Mrs. Deese, you say that you did take your son to Mobile
right after school was out last year?

A. He likes his Daddy and I'm going to be truthful with you;
He wanted to stay with his daddy--

Q. Will you please answer the questions?

A. Yes,
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Q. Did you take any clothes?

A. Yes sir; he needed his clothes.

Q. How many did you take?

A. Two or three suits so he would have a changing; they go to
the camp and he swimps in the lake and he needs his clothes

Bas he been back for his other clothes?

L

A. No.

Q. For his bicycle?

A. He did and I refused to let him have 1it.

Q. Did he come back for his other toys?

A. No.

Q. Your answer is that he has not been back?

A, For his bicycle and that is all.

Q. Did you tell your son himself that he could not have his
bicycle?

A. Un huh.

Q. He asked you and you told him that he couldn't have it?

A. Yes sir.

Q. Did they ever come there when you were in the house and

you didn't answer the door bell?

That didn't happen.

That didn't happen?

No.

Did you see your son about two weeks ago?

Yes sir.

Did he come out to the car?

S S S S S 4

Yes sir.

Q. And you didn't go in the house to see him?
A. No - over to his house?

Q. Yes?

A. No sir. (Page 26)




Your son came out to see you?

Yes sir.

And did Mr. Deese come out to the car with him?
Two weeks ago you are referring to?

Yes?

I don't believe it was two weeks ago.

AR A

You remember the incident when your mother and father

and your sister were there?

o

Yes sir.
. Did Gordon come to the car?
Yes sir.

Did you have any words with him?

PO p oo

No , he didn't come to the car; he came outside and stayed

way in front of his place; I saw him from where I was gitting

in the car.
TOLBERT M. BRANTLEY, BEING FIRST DULY SWORN, TESTIFIED AS

FOLLOWS:

Examination by Mr. Rickarby.

Q. What is your name?

A. Tolbert M. Brantley.

Q. Are you a practicing Attorney at the Baldwin County Bar?

A. Yes sir.

Q. Are you familiar with the usual and proper charges made
by Attorneys for representing clients in Divorce actions?

A. Yes sir.

Q. From your experience as such, would you tell us what, in
your opinion would be a reasonable fee for the Solicitor
for the Defendant in 2 divorce action, involving a
divorce, custody of child, division of property and
support?

A. Well, Yes, if I know how many children there were --
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Q. When the division of the property consists of a home worth
$25,000.00, with about a $10,000.00 mortgage on it?

A. I would like to know before I state a figure the number
of conferences and the number of children?

A. Where it involves one child and about eight or ten
conferences with my client and one hearing?

A. I would say $250.00.

ON CROSS EXAMINATION OF THIS WITNESS, HE TESTIFIED:

Examination by Mr. Stone.

Q. Mr. Brantley, what was the figure?

A.  $250.00.

Q. That is not based, of course, on the et that the Solicitor
asking you these questions as £o the sale of division --
You understood that he was defending a mxkmxx prayer
for relief that the property be sold and not bringing it?

A. No, I thought he was bringing , but the number of
conferences he has had, I would still say that is a
reasonable fee,

Q. What, in your opinion, would you say would be z reasonable
Solicitor's fee for the Solicitor for the Complainant
where the property is owned Jointly with the
Respondent and a prayer that the property be sold for
division among the joint owners, subject to 2 mortgage,
which would be paid from the proceeds, the amount of the
mortgage being approximagely $9,00C.00, and the reasonable
market value of the property being approximately $25,000.7

A. TFor the Complainant who is bringing the suit for divaerce?

Q. Yes?

A. Just the work for the sale for division?

Q. VYes, assuming the property brought approximately $25,000.00
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and it was subject to a mortgage in the amount of approximately
$9,000.7

A, -~

MR. RICKARBY: He can't assumejthe property in this case
hasn't brought $1,006.--

MR. STONE: It hasn't brought anything; I am posing a hypotheri+
cal question.

THE COURT: I imagine he is going to put it on a percentage
basis.

A. I would say from 57 to 10% of the value of the property.

THE RESPONDENT REST.

GORDON W. DEESE, JR., BEING FIRST DULY SWCORN, TESTIFIED AS

FOLLOWS:

Examination by Mr. Stone.

MRS. DEESE, THE RESPONDENT: I object tc him putting the child

on the Stand.

EHE COURT: He has a right to put him on the Stand.

Q. Son, are you Gordon W. Deese, Jr.?

A, Yes sir.

Q. This is your mother sitting over here, and this is your

father here, is that right?

Yes sir,

You live with your father in Mobile, dom't you?

. Yes sir.

.  The Judge has asked you, but I want to ask you again. You
understand the difference between telling the truth and
not?

A. Yes sir.

Q. And you want to tell the truth?

A. Yes sir.

Q. How old are you, G. W.?
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G. W. , what grade are you in?

I was @n the Fourth, but I passed to the fifth.

Where do you go to school?

Qakdale.

G. W., Wave you ever seen your mother pull a pistol omn
your father?

Yes sir.

Do you remember when that was?

No sir - it was one week-end when my daddy came over to
take me up the river.

Were you still going to schal in Daphne at the time?
Yes sir.

You were living with your mother at the time?

Yes sir.

Over at Spanish Fort?

Yes sir.

Where was your mother when this happened?

In the house right at the front door.

Where was your father?

Cutside on the porch; you see my house is on the hill and
the porch is on the front of the house and he was on the
porch.

Where were you, G. W.?

In the door of the den, close to my mother.

Did you see your mother?

Yes sir.

What did she pull out?

A Pistol.
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Did she point it through the door?

She pointed it at him, but she didn't open the door.

Did she pull the trigger?

Yés sir..

Did the gun £f£ire?

Wasn‘t.nothing in it.

How many times did she pull the trigger?

Four or five times.

All right, during the time that you were living there
with your mother at Spanish Fort and your daddy was living
in Mobile, did your mother ever shoot the pistol out in the
yard?

Yes sir.

What did she shoot at, if anything?

Dirt bank.

She wasn't shooting at anybody was she?

No sir.

Did she ever shoot a shot gun in that yard?
Yes sir.

Was she shooting at anybody?

No sir. she had it up in the sky.

She wasn't trying to hit anybody?

No sir.

ON CROSS EXEMINATION OF THIS WITNESS, HE TESTIFIED:

Examination by Mr. Rickarby.

MR. STONE: I would like to ask just one more question.

Q.

A.

Q.
A.

(Mx. Stone} G. W. your daddy has not gotten you to say
this?

No sir.

(Mr. Stone) You saw this?

Yes sir.
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Q. {(Mr. Stone) He hasn'‘t told you to say this, has he?
A. No sir.

CROSS EXAMINA TION BY MR, RICKARBY:

Q. Did you talk to anybody about what you were going to say

here in Court?

A. No sir.

Q. G. W., when your mother pulled the pistol on your father,
where did she get the pistol from? Did she have it in
her pocket-book?

A. No sir.

Q. Where did she get it from?

A. She got it from a2 home that lived in the south part of
Town.

Q. That wasn't what I was asking you. Where was the pistol
before your mother pulled it om your fa ther?

I think she always kept it in the Cedar chest.

In the Cedar Chest?

A,

Q

A, Yes sir.

Q. Where was the Cedar Chest?

A. In her bed room.

Q. So when your mother pulled this pistol on your father, your
father was at the door and she went to the bed room and got
the pistol and came back?

A. No sir, I think she had it with her at that time.

Q. You think she had it with her?

A. Either she seen my daddy coming up the drive~way and got
it .

Q. So that was the way it happened?

A, Yes sir,

- aa o o R e e m e A e e e e e
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CERTIFICATE:

- L hereby -certify tla the foregoing, consisting of
pages 1 to 32, both inclusive, correctly sets forth g true and
correct {ranscript of the testimony as taken by me, in open Court,
before Hon. Hubert M. Hall, Judge of said Court, on the 12th day

of June, 1961.

s
JEA et ; e s
L e e b

Court Reporter




STATE OF ALABAMA

IN THE CIRCUIT COURT ~ IN EQUITY
BALDWIN COUNTY

TC ANY SHERIFF OF THE STATE OF ALABAMA:

You are hereby commanded to summon Edith Johnson Deese
to appear and plead, answer or demur, within thirty days from the

service hereof, to the Bill of Complaint filed in the Circuit Court

of Baldwin County, Alabama, In Equity, by Gordon W. Deese, as Complaj

ant, against Edith Johnson Deese, as Respondent.

Witness my hand this the 4 day of 27a. /. ,

1958.

Gl O 4 lnn

%2gister

1) —




GORDON W. DEESE,

Complainant, IN THE CIRCUIT COURT OF

vs.
BALDWIN COUNTY, ALABAMA

EDITH JOENSON DEESE,
IN EQUITY
Respondent.

ol A b S o S S )

Comes the undersigned Gordon W. Deese and respectfully
represents and shows unto this Honorable Court and unto Your Honor

as followvws:
FIRST:

That bhe is over the age of iwenty-one years and a resi-
dent citizen”of Mobile, Mobile County, Alabama, his more particular
address being in care of Southern Bell Telephome & Telegraph Company
Mobile, Alabama. That the Respondent Ediith Johnson Deese is over
the age of twenty-one years and a resident citizen of Baldwin County)|
Alabama, her more particular address being Spanish Fort Estates,

Daphne, Alabama.
SECOND:

That your Complainant and the Respondent were married onj
to-wit: February 7, 1945, in Whistler, Mobile County, Alabama, and
they lived together as man and wife until approximately one year agol
That there was born to your Complainant and the Respondent one child)
Go?don W. Deese, Jr., who is now seven (7) years of age and who is
presently residing with the Respondent at Spanish Fort in a home

owned jointly by the Ceomplainant and the Respondent.

THIRD:

That on or about the 15th day of September, 1958, the
Respondent made threats to kill your Complainant and from her con-
duct your Complainant has reasonable apprehensiog/%hat she would compe

mit actual violence upon the person of your Complainant.

€50
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FOQURTE:

That the Respondent is not a fit and proper person to
have the care, custody and control of the said Gordon W. Deese, Jr.,
and your Complainant is a fit and proper person to have such care,
custody and control and your Complainant is able to furnish his
minor son with a proper home in 2 proper enviromment. That your
Complainant is willing for the Respondent to have the care, custody

and control of his minor son pending a final determination of +this

cause inasmuch as he is presently enrolled in school in Baldwin County,

Alabama, and your Complainant feels that it would be to his best in-
terest to remazin in the school in which he is enrolled for the re-

mainder of this school year.

FIFTH:

That there is now pending in the Domestic Relations

Court of Mobile, Mopile County, Alabama, before Hon. Herndon Inge

a proceeding instituted by the Respondent to compel yéur Complainant
to pay a certain sum for the support and maintenance of herself and
the said minor child and your Complainant has been ordered to appear
in said court on Wednesday, November 5, 1958, to answer said proceed-
ing. That your Complainant is now, and has been in the past, sup-
porting his said wife and his son by the payment of approximately
Sixty Dollars ($60.00) per month %o his said wife, the payméﬁt of
the note and mortgage on said home at Spanish Fort and the purchase

of clothing and other necessaries for his said minor son.

PRAYER FOR PROCESS

The premises considered, your Complainant respectfully
prays that this Honorable Court will cause the usual process to be
issued and served upon the Respondent and that she be reguired to
answer this complaint within the time required by law and the rules

of this Honorable Court.

PRAYER FOR RELIEF

Your Complainant furtherprays that upon the filing of

this Bill of Complaint that this Honorable Court will enter an order




fixing a day for the bhearing to determine the amcunt which your Com-

plainant should pay to the Respondent for the support and maintenancd

£1%d

of herself and their minor son pPending a2 determination of this cause
and will give notice of the day so set to the Resporndent in accord-
ance with the rules of this Honorable Court and will otherwise assume
full jurisdiction of the parties to this marriage and the child born
thereof. vYour Complainant further prays that upon 2 final hearing

of this cause that this Honorable Court Will enter an order and de-

cree forever divorcing your Complainant from the Respondent for and
on account of the grounds hereinabove stated and will, in and by the
terms of said decree, award to your Complainant]%he care, custody
and control of his said minor son with the right of the Respondent
to visit with said child upon such'febms and conditions as this Court
sees fit. And your Compliainant prays for such cther, further and
different orders and decrees 25 1in the premises will be meet and

proper.

_ﬁﬁ$4/4ﬁ»ub 7%; E;)%%%ﬂ&

Gordorn W, Leese

STATE OF ALABAMA
BALDWIN COUNTY

Before me,

(fﬂxggg%aﬁ@’jgp ; & Notary Pub4i

lic, in and for said County in said State, personally appeared Gor-

don W. Deese, who is known to me and who, after being by me first

duly and legally sworn, did depose and say under ocath as follows:
That his name is Gordon W. Deese and that he signed the

foregoing Bill of Complaint and that the facts alleged therein are

true and correct.

/{fééﬂﬁ691&r§%; AT

Gordon W. Deése

Sworn to and subscribed bexore me on
this the 3% day of QN
1958,

TN,

(f\\ﬂhxx “wwm E\Mk“f Eazf%ﬁ\\f{

Notary P%?llc Balgwin County, Alabama
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GORDON W. DEESE
? IN THE CIRCUIT COURT OF

Complainant,

VS BALDWIN COUNTY, ALABAMA

EDITH JOHNSON DEESE, i}
IN EQUITY.

L= T - L] MR =T

Respondent.
ANSWER AND CROSS BILL:

Now comes the Respondent, Edith Johnson Deese, by her
Solicitor, and for answer to the Bill of Complaint filed against
her in this cause and for her cross bill says:

1. She admits the allegations of paragraph numbered
First of the Bill of Complaint.

2. BShe admits the allegations of paragraph numbered
Second of the Bill of Complaint.

3. OShe denies the allegations of paragraph numbered
Third of the Bill of Complaint and demands strict proof thereof.

L. She denies all of the allegations of paragraph numbered
‘Fourth of the Bill of Complaint, except the allegation that it |
would be to the best interest of the minor child, Gordon W. Deese,
Jre, to remzin in the school in which he is enrolled for the re-
mginder of this school year, which she admits.

5. ©She denies the allegations of paragraph numbered Fifth
of the Bill of Complaint and demands strict proof thereof.

6. For further answer to the Bill of Complaint the
Respondent alleges that during the month of January, 1958, the
Complainant voluntarily abandoned your Respondent, since which
time they have not lived together as man and wife; that said
abandonment was without fault on the part of your Respondent; that

she is without means of support, and has no property out of which

she can get support; Respondent further alleges that the Complain!
ant is an able bodied man: that he has z regular job or position
with Southern Bell Telephone and Telegraph Company and makes an

average salary of to-wit, Five Hundred Dollars ($500.00) per




month; that the minor child born to Respondent and Complainant,
Gordon W. Deese, Jr., who is now seven years of age, is now in the
care, custody and centrol of your Respondent, who is, in all
respects, a fit and proper person to have the permanent care,
custody and control of the said child and the Respondent further
alleges that it is to the best interest of the said minor child
that he remain in her custody and under her control.

Respondent alleges that it has been necessary for her to
employ an attorney to fepresent her in this suit which was brought
by the said Complainaﬁt and that she is without funds to pay her
said attorney for services rendered aznd to be rendered by him in
this cause.

| PRAYER FOR PROCESS:

Respondent prays that this answer be taken and treated in
all respects as a cross bill and that the usual process of this
Honorable Court issue to Complainant and Cross Respondent, Gordon
W. Deese, requiring him to appear and plead, answer or demur to
fithis Cross Bill within the time prescribed by law and under the
rules and practice of this Homorable Court.

PRAYER FOR RELIEF: | |

Respondent and Cross Complainant respectfully prays for the

following separate and several relief:

as may be proper, fixing a sufficient amcunt of money to be paid
by the Compiainant and Cross Respondent, Gordon W. Deese, for your
Regpondent and Cross Complainant, and to provide for the necessary
support and maintenance of Respondent and Cross Complainant and the
minor child, Gordon W. Deese, Jr., and compelling the payment there
of.

2. That the Court make and enter a proper order or decree
giving and granting the Respondent and Cross Complainant the per-
manent custody and contrel of the said minor chilid, Gordon W. Deese

Jr.,

tc be paid by the Complainant and Cross Respondent to the Respondent

and Cross Complainant?s Solicitor of record for services rendered

1. That the Court will make all necessary orders and decrees

3. That the Court will ascertain and fix a reasonable amount

P
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and to be rendered in this cause.

4+ Respondent and Cross Complainant further prays for

such other, further and general relier as she may be equitabl
» g ¥ ¥

entitled to, the premises considered.

Respectfully submitted,

Sl <L
Sclicitor for Respondent and Cross
Complainant.




GORDON V. DEEEE,

Complainant,
vS.

EDITHE JOSNSON DEESE,

< e ded Yty >

Respondent.

AMENDUENT TO BILL OF COMPLAINT

Comes now the undersigped Gordon W, Deese and amends the
complaint heretcfore filed by him in this cause s¢ that the same

shall read as follows:

That he 1s over the age of twentiy-one years and 2 resident
citizen of Hobile, Mobile County, Alabama, ais more particular ad-
dress being in care of Soutnern Bell Telephone & Telegraph Company,
th Johnson Deese is over

Mobile, flabama. Thet the Eespondent Hdi

the age of twenty-one years and z resident citizen of Baldwin County

ot

Alabama, her more particular address being Spanisih Fort Estate,
Daphne, Alabana.

SECOND:

That youx Complainant and the Respondent were marxried on,
to~wit: February 7, 1947, in Whistler, MobilieCounty, Alabama, and
they lived together as man and wife until approximately one year

ago. That there was born to youxr Complainant and the Respondent on

b

child, Gordon

{

W. Deese, Jr., who is now nine {8) years of age and

who is presently residing wita the Complainant in Mobile, Alabama.
THIRD:

That on or about iay 30, 1960 the Respondent threaten to

1

kill vour Complainant and at the time had a pistol pointed at him an

was pulling the trigger repeatedly; and from the conduct of the

o

Respondent your Cowmplainant has reasonable apprehension that the

o
o
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Repondent would kili your Complaimant or d¢o him serious bodily harm

¥

if he continued fo live with the Respondent or if he continued to
visit his son while he was in the home owned by your Complainant and

-

the Respondent.

That the Respondent is not a fit and proper perscon to have

)

the care, custody and centrcl of the said Gordon W. Deese, Jxr., and

o -

vour Complainant is z fit erson to have such care, Cus-
- H

r
o
s
)
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tody and control and your Complainant is ablile to furnisih zis minor

son with 2 proper home in z proper enviroment.

wr

FIFTH:
That your Complainant and the Respondent are joint owners

o,

and tenants in common of a house and the Lot on which the same is
situated at Spanish Fort, Baldwin County, Alabama. Thal saicd prop-
erty is more particularly described as Lot 4, Block 1, Spanish Fort
Estates. That there is presently a morigage on said propertiy owned
by Pan fmerican Insurance Company of New Crleans, Loulisiana on Which
there is a balance due of approximately Eight Thousand Doiliars
(38,000.00), but said property has a reasonable market value of
Twenty-five Thousand Dollars ($25,000.00) and if the property was
sold it would bring a price more than sufficient to pay said morti-
gage indebtedness. Tnpat said property can not be equiéably divided
between your Complainant and the Respondent without a sale thereot
and 2 division of the proceeds of such sale among your Complainant

and the RBespondent as joint cwners,

That it has been necessary that your Complainant employ
an attorney in order o bring this suit and seek & division of the
proceeds of the sale of the property owaned jointly by youxr Complain-~

ant and the Respoadent and to that end has employed the firm of

Chason & Stone, Attorneys at Law, Bay linette, ALlabama.

That since the filiang of the original biil of compliaint




in this cause your Complainant has obtained from the Respondent the
full care, custody and control of the minor son of your Complainant
and the Respondent, Gordon W. Deese, Jr., and his said son is now
iiving with him in Hobile, Alabama. That vour Complzinant has had
such custody since the end of the school year in 1980.

FRAYER ROCESS

[55]
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The premises considered, your Complainant respectfulliy
prays that this Honorable Court will cause the usual process to be
issued and served upcn the Respondent and that she be reguired to
answer Ttais complaint within the time reguired by law and the rules

¢f this Honorable Court.

PRAYVER FOR RELIEF

Your Complainant further prays that upon a final hearing
of this cause that this Honoravie Court will enter an order of de-
cree forever divorciang your Complainant from the Respondent for and
on account of the grounds hereinzbowve sta and will, in and by
the terms ©f said decree, award to your Complainant the care, cus-
tody and contrel of his said minor son. And your Complainant fur~
ther prays that this Hooorable Court will enter an order or decree
requiring the above described real property and the improvements
located tihereon to be scld for a division of the proceeds of the
sale among your Compliainant and the Respondent after the payment of
all amounts due Pan American Insurance Company under their mortgage
aforesaid, and that this Court will fix the terms of such sale and
the mananer in which sucn sale shall be handled. Arnd vouxr Complainan
prays for such other, further and different ordexrs and decrees as in

the premises may be meet and proper.

- 5 o,
v ) 7t ( P
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Gorden W. Deese.

STATE CF ALABAMA

MOBILE, COUNTY

A g = ; Sy /// 7/ ,L Notaxrs
.ﬁ“v\k}‘ Before me, | Pl et T2 nw>/_//g,d¢’? e 5 & NOLATY
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Public, in and for said County in sz2id State, personally

Gordon W. Deese, whe is known te me and who, after being

uly and legally sworn, did depose and say undexr o2

o . £, , W e .
That his name is Godon W. Deese and that he

foregoing Bill of Complaint and that the facts alleged

true and correct.

/éi@ﬁw?ég?ﬁf} /?“

Ly me

igned

appeared

first

follows:

tThe

therein are

T
¥ / o

Gordon W. LDeese

Sworn to and subscribed bheiocre me on

T ]

spueey ¢ 1961 .
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SUMMONS AND COMPLAINT MOORE PRINTING COMPANY = BAY urn;'r:s. ALA.

" Circuit Court, Baldwin C
The State of Alabama, ircuit Court, Baldwin County

22
Baldwin County. No....4425..--

_______________________ TERM, 15.._.

TO ANY SHERIFF OF THE STATE OF ALABAMA

Vou Are Commanded to Summon : Edith Johnson Deese

to appear and plead, answer Or demur, within thirty days from the service hereof to the complamt fﬂed in

the Circuit Court of Baldwin County, State of Alabama, at Bay Minette, AgAINSt oo oo e mmmmmamm o

____________________________ Edith Johnson Deese ... ...ooeecooeo---, Defendant._..

1S Goxdon W DEESe | come-emememeememoesmomamessseses
___________________________________________________________________________________ Plaintiff...-

Witness my hand thise oo M day of_-_szebr_aa*y _____________ 19_8L

e s -/



S“E’M'E of ALABAMA

Baldmeounty
CIRCUIT COURT

A__‘{

" GORDON W, DEESE

Plaintiffs
V8.
.................. EDLTH JOHNSON DEESE. ..
--------------------------- Defendanis _

Summons and Complaint

i : R

Plaintilf's Attorney

Defendant's Attoruey

Defendant lives at

Received In Office

LA 2wt

‘Sheriff.

4’/

Sherifl claims =" m rnu% —

" Ten Cenis par rreite—Totet f;.

[.f\YL OR \y(H_KS NS, Sher ti f

BY

M% e
DERPUTY SHERIE ”

Sherift,

[X)ff ..... MW |

Deputy Sheriff,




